

## REFERAT

Dato: **2017.05.03**  
Sted: TL, Hellerup

Deltagere: Hanne Dybdahl HD, Tina Lorenzen TL, Michael Tummler MT, Bjørn West BW, Tobias Michaelsen TM, Nicholas Schott NS, Jan Poulsen JP, Howard Jack Riley HJR referent

Dagsorden: **1. Opfølgning Val T**  
**2. General opfølgning**  
**3. Næste sæson klubture**  
**4. Afterski arrangement**  
**5. Økonomi**  
**6. Eventuelt**

Næste Møde: Inden GF og BW indkalder via doodle.

Pos.	Aktivitet / Emne	Ansvar	Frist
<b>0.0</b>	<b>Kommentarer til sidste referat:</b>		
<b>A</b>	Referater skal være rettidige og fremsendes til alle deltagere for korrektur.	<b>Alle</b>	
<b>1.0</b>	<b>Opfølgning u.11, Val T</b>		
<b>A</b>	HD oplevede, at der var for meget arbejde forbundet med at arrangere sydturen og ønsker at ikke at arrangere turen i 2018.	<b>HD</b>	
<b>B</b>	Turen har givet et overskud på 375 kr. Det skyldes, at et off-pist modul ikke blev benyttet pga. vejret. Hvis modulet var anvendt, ville der have været et underskud på ca. 2500kr.	<b>HD</b>	
<b>C</b>	Et kritikpunkt var at 4 personers værelser var/er for små. Fremover vil der satses på 2 personers værelser.	<b>HD</b>	
<b>D</b>	Ros til Søren Gudmann's foredrag om Everest.	<b>Alle</b>	
<b>E</b>	Diskussion om turen var for dyr? Et forslag var at skifte mellem dyr og billig tur.	<b>Alle</b>	
<b>2.0</b>	<b>Sæson opfølgning generelt:</b>		
<b>A</b>	Drøftelser om at finde destinationer som svarer til økonomi, oplevelse, snesikkerhed mm.	<b>Alle</b>	
<b>B</b>	Hemsedal u 17 var ikke afviklet pga manglende arrangør.	<b>BW</b>	
<b>C</b>	Arrangørerne overvejer at hæve turpris til Hemsedal u.49. Turpris skal helst ikke belaste familier med børn.	<b>Alle</b>	
<b>D</b>	Fleur har input til skiinstruktionen. Enten indkaldes Fleur til et møde eller emnet drøftes med Fleur i Hintertux.	<b>HD, HR</b>	

<b>3.0</b>	<b>Næste sæson:</b>		
<b>A</b>	Arrangørerne for 2017, u.49 Hemsedal tur er BW + Lene. BW bestiller 6 hytter til formålet og med forud betaling.	<b>BW</b>	
<b>B</b>	2018 Val D u.3 koncept forsættes / arrangeres af BW. Der satses på 14 X 2 p værelser og 2 enkelt værelser.	<b>BW</b>	
<b>C</b>	Arrangørerne for 2018, u.11 tur er TL + HJR. Oplæg om ca 2-3 uger.	<b>TL, HJR</b>	
<b>D</b>	Drøftelser om transportformer, tog, kør-selv, fly selv. Drøftelser om rejsebureau eller book selv hotel. Arrangørerne bestemmer.	<b>Alle</b>	
<b>E</b>	Drøftelser om destinationer og arrangørerne bestemmer.	<b>Alle</b>	
<b>F</b>	Ifølge foreløbig undersøgelse hos forskellige rejsebureauer, er rejser allerede lagt på nettet for 2018. Arrangørerne skal gerne beslutte sig snart.	<b>HD</b>	
<b>G</b>	BW indhenter info om 3 dages tur til Riksgrænsen i april 2018. BW koordinerer og turen bliver udgiftsfri for klubben.	<b>BW</b>	
<b>4.0</b>	<b>Afterski arrangement:</b>		
<b>A</b>	Restauranten er fundet og 295 kr. menu konfirmeret. Datoen udsendes snarest.	<b>JP</b>	
<b>B</b>	Egen betaling er 175kr og klubben bidrager med difference.	<b>JP</b>	
<b>5.0</b>	<b>Økonomi:</b>		
<b>A</b>	Klubben har 185 medlemmer. Mangler indbetaling for 43 personer. Medlemstallet er stabilt.	<b>NS</b>	
<b>B</b>	PBS genopkrævning udsendes af NS ifm. sæsonstart.	<b>NS</b>	
<b>C</b>	Pga. tidspres, udsættes øvrige økonomi til næste møde.	<b>Alle</b>	
<b>6.0</b>	<b>Eventuelt:</b>		
<b>A</b>	TM, NS tilsigter at udbygge /optimere /synkronisere /konfigurere medlemsområde på hjemmesiden (registrering, betaling, mm). Arbejdet er 2 x 40 timer. Slutdatoen er inden næste sæson start.	<b>Gentagelse TM, NS</b>	
<b>B</b>	HD mangler bank adgang.	<b>NS</b>	
<b>C</b>	Christian Løfberg har søgt om tilskud til eurotrainer. Christian bevilges et tilskud på 2000 kr., jf. hjemmesiden om instruktørtilskud.	<b>NS</b>	